
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 4. 10. 2022 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, L. Grundler, P. Jindra, J. Třískala, J. Jirovský, D. Franzeová (prezenčně), J. Diblík, B. 

Chromek (telekonferenčně) 

Omluven: P. Neumaier 

 

1. Důležité body z jednání celostátního VV  

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

obsáhlá diskuze s předsedou ORK T. Kafkou; reprezentace (úspěšné období – MS juniorů, Světové hry, MS 

juniorek; příprava na MS mužů ve Švýcarsku); NSA (finance ve stejné výši jako předchozí rok, projekt MŮJ klub 

zůstane již vypsán);  hodnocení regionálních rozvojových plánů; personální změny na sekretariátu ČF - na 

listopadovém jednání VV ČF bude představena nová struktura řízení. 

J. Jirovský informoval o ukončení svého působení na ČF k 30.9.2022 a poděkoval členům KVM za mnohaletou 

spolupráci. 

 

 

2. ODM  - doporučení kategorií pro VV ČF 

L. Dolejš informoval o následující Olympiádě dětí a mládeže 2024, kterou bude pořádat Jihočeský kraj. 

Proběhla prvotní schůzka organizátora Jihočeského kraje, kde byly určeny disciplíny a přiděleno právo na start 

pouze v jedné z kategorií chlapci a dívky pro všechny kolektivní sporty z kapacitních a nákladových důvodů. Pro 

vyhodnocení je potřeba se podívat na sportovní výkonost a reálnou reprezentovatelnost krajských výběrů. 

Z hlediska sportovní výkonnosti KVM navrhuje na ODM vybrat chlapeckou kategorii a zároveň pro dívčí 

kategorii uspořádat v průběhu jara republikový turnaj podobného významu. Diskutovány možné parametry 

takového turnaje (např. minimální počet hráček z každého kraje; mělo by být v kompetenci jednotlivých 

regionů).  

 

Úkol: Zjištění cenové kalkulace na uspořádání dívčího turnaje. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 15.11.2022 

 

3. Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně 

návrhu vypsání na další období) – materiál předkládaný na VV ČF 10/2022 

J. Třískala informoval o programu podpory č.5. Program byl vypsán pro další rok. Z plánovaných akcí proběhne 

např. seminář s T. Martiníkem, po MS mužů seminář s J. Berkou, atd. Z důvodu sníženého rozpočtu nebudou 

realizovány zahraniční stáže.  J. Třískala informoval o schůzce s lektory ČOV (pravděpodobně opět proběhne 

stáž v Basketbal Nymburk). Materiál bude předložen na říjnovém jednání VV ČF. 

 

 



 

 

4. Informace o finanční strategii ČF 

L. Dolejš informoval o připravovaných opatřeních v rámci stabilizace rozpočtu ČF (např. zvýšení cen za hráčské 

licence, soupisky, atd. od sezony 2023/2024). O konkrétních opatřeních bude L. Dolejš informovat na příštím 

jednání KVM.   

 

5. Informace o počtech přihlášených do školských projektů 

D. Franzeová informovala o průběžných počtech přihlášených družstev do školských projektů ČEPS cup a 

Subterra Cup. Diskutovány možné příčiny poklesu přihlášených v projektu ČEPS cup. Diskutováno, zda by bylo 

případným řešením posunutí celého harmonogramu projektu ČEPS cup (prosinec – květen/červen). Téma bude 

dále diskutováno. D. Franzeová na příštím jednání informuje o konečných počtech přihlášených do obou 

školských projektů. 

 

Úkol: zaslat B. Chromkovi seznam přihlášených družstev v okrese Uherské Hradiště. Zodpovídá: D. 

Franzeová. Termín: 7.10.2022. 

 

Úkol: zaslat cílené e-maily na školy, které se projektu v loňském roce účastnily a letos mezi přihlášenými 

nejsou. Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 10.10.2022. 

 

6. Návrh termínu na společné jednání s KRP 

KRP předložila na jednání VV ČF materiál Akční plán. Členové KVM diskutovali nad návrhem termínu 

společného jednání s KRP. Původně navržený termín 20.10.2022 není vhodný z důvodu plánovaného setkání 

Prezidentů superligových oddílů.  

 

Úkol: návrh termínu společného jednání KVM s KRP. Zodpovídá: L. Dolejš. Termín: 15.11.2022. 

 

7. Diskuze  

L. Grundler vznesl dotaz, zda ČF disponuje materiály k prevenci proti šikaně. Toto bude prověřeno v oddělení 

Komunikace a marketingu.  

Diskutováno téma nastupování dívek v soutěžích. 

 

Úkol: Sepsat návrh k tématu pro KS. Zodpovídá: J. Diblík. Termín: 15.11.2022 

 

8. Závěr jednání 

Termín příštího jednání 15.11. od 10:00 

 

 


